
  آرمان ملی: آخرین حاشیه های حضور رونالدو در ایران به 
ماجرای هدیه پیراهن وی به فاطمه حمامی برمی گردد که در 
چند روز قبل نقل محافل ورزشی و غیر ورزشی بود؛ پیراهنی 

که نزد باشگاه پرسپولیس جامانده بود! 
 شروع 

رونالدو به فاطمه حمامی معلول سفیدشهری دو پیراهن 
هدیه داد که یکی از پیراهن ها امضای او را داشت، اما متأسفانه 
باشگاه پرسپولیس پیراهن دارای امضا را به فاطمه حمامی 
نداد ه است. روز پنجشنبه تسنیم نوشت: فاطمه حمامی 
دختر هنرمند سفیدشهری دارای معلولیت 70 درصدی که 
دو نقاشی از رونالدو ستاره تیم فوتبال النصر عربستان کشیده 
بود، پیش از بازی با پرسپولیس با این ستاره پرتغالی ملاقات 
کرد. رونالدو در این ملاقات پس از ابراز خوشحالی از هدیه این 
معلول سفیدشهری دو پیراهن خود از تیم النصر عربستان را که 
یکی از آن پیراهن ها امضای رونالدو را داشت به فاطمه حمامی 
اهدا کرد، اما متأسفانه باشگاه پرسپولیس پیراهن دارای امضا 
رونالدو را به فاطمه حمامی نداده است. مرتضی حمامی برادر 
فاطمه حمامی معلول 70 درصد سفیدشهری در گفت وگو با 
تسنیم در کاشان، با تأیید این موضوع، اظهار داشت: متأسفانه 
پیراهن دارای امضای رونالدو از سوی باشگاه پرسپولیس به 
خواهر من داده نشد. وی ضمن اشاره به ناراحتی این موضوع 
از سوی خواهرش افزود: اگر چه فاطمه دارای معلولیت است، 
اما وی شخصاً با مسئولان باشگاه پرسپولیس به صورت پیامکی 
ارتباط برقرار کرده و خواهان عودت هدیه خود شده است. برادر 
فاطمه حمامی با بیان اینکه این موضوع را پیگیری کردیم، ابراز 
داشت: امیدواریم باشگاه پرسپولیس هدیه رونالدو، ستاره 
پرتغالی تیم فوتبال النصر عربستان را به خواهرم بازگرداند و 

دل او را شاد کند. 
باشگاه پرسپولیس درباره اتفاقات رخ داده در ماجرای 
اهدای پیراهن رونالدو به فاطمه حمامی هوادار معلول این 
تیم توضیحاتی ارائه کرد. متن توضیح باشگاه پرسپولیس که 
برای تسنیم ارسال شده به شرح زیر است: »مسئولان باشگاه 
پرسپولیس قبل از اینکه مقدمات دیدار رونالدو با فاطمه حمامی 
فراهم شود با مسئولان النصر جلسه ای داشتند که دو دست 
لباس رونالدو از طرف تیم عربستانی به باشگاه پرسپولیس 
اهدا می شود. زمانی که فاطمه حمامی به دیدار رونالدو رفت 
این بازیکن و باشگاه النصر کیتی برای اهدا همراه نداشتند و 
مسئولان پرسپولیس همان لباس اهدایی باشگاه النصر را برای 
امضا و هدیه به هنرمند معلول در اختیار رونالدو قرار می دهند. 
بعد از اتمام این دیدار خانواده فاطمه حمامی کیت سورمه ای 
رنگ را همراه خود می برند و مسئولان پرسپولیس بعد از بازی 
متوجه می شوند که کیت زرد رنگ که امضای رونالدو روی آن 
حک شده و آن را تقدیم این هنرمند کرده، جا مانده است. در 
تماسی که مسئولان پرسپولیس با خانواده حمامی می گیرند 

این موضوع را اطلاع می دهند و امروز قرار است یکی از اعضای 
خانواده این بانوی هنرمند در باشگاه حاضر شود تا کیت زرد 

رنگ را تحویل بگیرد.« 
 دریافت 

در ادامه این اتفاقات ورزش سه نوشت: برادر فاطمه حمامی 
دقایقی پیش با حضور در باشگاه پرسپولیس پیراهن امضا شده 
رونالدو که به خواهرش هدیه شده بود را از مدیران باشگاه 

گرفت. 
 صحبت های فاطمه 

رونالدو که به همراه تیم فوتبال النصر عربستان به ایران سفر 
کرده بود در یک اقدام مهم با کودک هنرمندی که از معلولیت 
رنج می برد دیدار کرد. حس و حال این دختر معلول از دیدار با 
یکی از بزرگ ترین فوتبالیست های تاریخ در نوع خود بی نظیر 
است. این موضوع باعث شد تا گفت وگویی را با فاطمه حمامی 
دختر هنرمند و نقاش داشته باشیم. از فاطمه می پرسم وقتی به 
تو گفتند قرار است با رونالدو دیدار کنی، چه حسی به تو دست 
داد، پاسخ داد: خیلی خوشحال شدم، خیلی؛ برای این آرزو 
سال ها صبر کرده بودم، لحظه شماری می کردم. امیدوار بودم. 
وی ادامه داد: وقتی خدا بخواهد هرچیزی ممکن می شود. من 
خدا را دارم، خدا خیلی بزرگ است، همیشه خدا در کنار من 
بوده، در تمام لحظات زندگی ام. خانم حمامی ادامه داد: به همراه 
پدر، مادر و برادرم از کاشان به سمت تهران حرکت کردیم. در 
تمام طول مسیر به این فکر می کردم که چطور باید خداوند 
را شکر کنم و یا واقعا رونالدو را خواهم دید؟ بانوی هنرمند 
خاطرنشان کرد: رونالدو مرا می شناخت، آشنایی من با رونالدو 

به سال ها پیش بر می گردد، به آن زمان که نقاشی رونالدو را 
کشیدم و تصویری از این نقاشی به باشگاه رئال مادرید رسید. 
آنها رونالدو را در جریان گذاشتند و پیراهن شماره هفت این تیم 
را برایم به عنوان هدیه فرستادند. وی خاطرنشان کرد: وقتی به 
هتل رسیدیم به دلیل ملاحظاتی که وجود داشت من تنها به 
ملاقات رونالدو رفتم. پدر، مادر و برادرم بیرون ماندند هر چند 
دوست داشتم در آن لحظات تاریخی و احساساتی کنارم حضور 
داشته باشند. فاطمه حمامی در پاسخ به این پرسش که با دیدن 
رونالدو چه حسی به او دست داد، این جملات را بر زبان آورد: 
قابل توصیف کردن نیست، وقتی بزرگ ترین رویای زندگی ام 
به واقعیت تبدیل شده بود، حسی عجیبی داشتم. حسی که 
باعث شد احساساتی شوم، باز هم می گویم خدای بزرگ خیلی 
دوستت دارم، عاشقت هستم. بانوی هنرمند از حس رونالدو در 
این ملاقات حرف زد: رونالدو با دیدن من بغض کرد و اشک در 
چشمانش جمع شد، او مرا بغل کرد و بابت نقاشی هایی که از او 
کشیده بودم تشکر کرد. این بانوی هنرمند از لیونل مسی نیز 
حرف زد، او درباره اینکه این ستاره آرژانتینی را بیشتر دوست 
دارد یا رونالدو را، گفت: هر دو را دوست دارم. مسی و رونالدو 
بهترین هستند، من آنها را به یک اندازه دوست دارم. وی اعلام 
کرد: می خواهم یک چیزی را به شما بگویم، من حتم دارم یک 
روز مسی را از نزدیک می بینم، درست مثل رونالدو، آن روز دیر 
نیست. وقتی خدا هست همه چیز ممکن میشه. من خدا را دارم. 
بانوی هنرمند در پایان دوست نداشت درباره حاشیه هایی که 
درباره پیراهن رونالدو به وجود آمد حرف بزند، او فقط گفت: 

پیراهن اصلی رونالدو به دستم رسید.
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گفت وگو

کیت اصلی نزد باشگاه پرسپولیس جا مانده بود! 

پیراهن جنجالی رونالـــــــدو

خانی: از نکونام قهرمانی می خواهیم
 علیرضا خانی عضو هیات مدیره استقلال گفت: تنها باشگاهی 
که سقف بودجه را رعایت کرد، استقلال بود زیرا از ما خواسته 

بودند و این کار را انجام دادیم. 
 استوری بازیکنان 

علیرضا خانی درمورد استوری مشترک بازیکنان استقلال و 
گلایه از مدیریت این باشگاه، اظهار داشت: واقعا استقلال مشکل 
مالی دارد و این موضوع نیز مربوط به دوره مدیریت ما نیست. از 
دوره مدیریت های قبلی جمع شده و اکنون هم وجود دارد. بازیکن 
هم حق دارد دنبال پولش باشد. اواسط مرداد 40 میلیارد تومان 
از قرارداد بازیکنان را پرداخت کردیم. اگر بدهی سال گذشته را 
نداشتم، می توانستم این مبلغ را به عنوان 10 درصد مبلغ قرارداد 
فصل جاری پرداخت کرده و الان تحت فشار نباشم. وی افزود: این 
بدهی مربوط به سال های قبل است و مجبور شدم آن را تسویه 
کنم. 40 میلیارد آورده دوره مدیریت جدید و علی خطیر است. 
بی انصافی است که می گویند هیات مدیره دروغ می گوید یا وعده 
پوچ می دهد. شبانه روز تمام تمام تلاش خود را می کنیم تا منابع 

مالی به باشگاه تزریق شود. 
 قرارداد 

عضو هیات مدیره استقلال در واکنش به این موضوع که یکی 
از منابع مالی اسپانسر است و در شرایطی که این باشگاه با یک 
شرکت قرارداد بسته و گفته می شد بخشی از این مبلغ پرداخت 
شده اما الان گفته می شود نه تنها هیچ مبلغی پرداخت نشده بلکه 
چک های این شرکت نیز برگشت خورده است و همین امر فضای 
دروغ را در اذهان به وجود می آورد، گفت: خیلی تلاش کرده و با 
شرکت های بزرگ هم وارد مذاکره شدیم اما در بحث اسپانسری 

به نتیجه ای نرسیدیم. شرکتی آمد و با آن مذاکره کردیم. قرار شد 
در چهار بازی اول، این بحث را تقبل کند. خانی تصریح کرد: پس 
از برگزاری این چهار بازی نتوانست منابع مالی را به موقع تزریق 
کند. یکی از چک هایشان پاس نشد. قرارداد این چهار دیدار حدود 
20 میلیارد بود. چک اول این باشگاه برای تاریخ 15 شهریور بود 
که برگشت خورد، اما چک دوم هنوز به سررسید نرسیده است. 
وی در واکنش به این موضوع که گفته می شود باشگاه استقلال 
با شرکتی قرارداد بسته که می گویند هنوز فعالیت خود را شروع 
نکرده و ظاهرا اعلام کرده به عنوان پیش تبلیغ روی پیراهن 
استقلال بنشیند تا در ادامه همه آن را بشناسند و آیا بستن قرارداد 
با چنین شرکتی نیازمند دریافت پیش پرداخت نیست، توضیح 
داد: روز اولی که با این شرکت وارد مذاکره شدیم قرار ما بر این 
بود اما نتوانستند منابع مالی را به موقع تزریق کنند. به ما تعهد 
دادند اواسط یا آخر شهریور و در نهایت اول مهر بتوانند این منابع 
را به باشگاه تزریق کنند. عضو هیات مدیره استقلال تاکید کرد: 
پس از برگشت خوردن چک، مذاکره کردیم و قرار شد با چک 
دوم خود، کامل منابع را به ما پرداخت کنند. یعنی 20 میلیارد 

را کامل بدهند. 
 سقف قراردادها 

خانی اضافه کرد: سایر تیم ها اکنون به مشکل خورده اند. تنها 
باشگاهی که سقف را رعایت کرد، استقلال بود زیرا از ما خواسته 
بودند و این کار را انجام دادیم. خود جواد نکونام مبلغ قراردادش 
را کم کرد و چهار بازیکن هم با ما همکاری کرده و قراردادشان را 
کم کردند تا توانستیم یک تا 2 بازیکن اضافه کنیم. سقف بودجه 
ما پر شده و کاری نمی توانیم انجام بدهیم. این تبدیل به اختلاف 

نظر می شود. وی درپاسخ به این سوال که آیا برای کاهش قرارداد 
بازیکنان استقلال مسئولیتی به نکونام داده اند و او این مسئولیت 
را قبول کرده است، اظهار داشت: خطیر این مذاکره را انجام داده و 
مسئولیت را به نکونام داده است. نکونام هم همکاری کامل داشته 
و حتی از سقف قرارداد خودش کم کرد. حتی -5 4 بازیکن هم به 
باشگاه لطف داشته و قرارداد خود را کم کردند. عضو هیات مدیره 
استقلال در پاسخ به این سوال که آیا از جواد نکونام قهرمانی 
می خواهند، گفت: قطعا همین است. ما در ابتدا هوادار استقلال 
هستیم و باشگاه برای حل مشکلات تمام تلاشش را می کند تا تیم 
بتواند سهمیه آسیایی و همچنین قهرمانی لیگ را به دست آورد.

  کوتاه 
 فارس: سهیل مهدی در مورد لغو مکرر بازی های لیگ 
برتر، اظهار داشت: از روز گذشته که یک هفته از بازی ها را 
کنار گذاشتیم، برای من جالب بود که انتقادات به حدی 
زیاد و پشت سر هم بود که در ابتدا فکر می کردیم پس از چند 
روز کار سخت، دست کم یک نفر تشکر می کند. وی افزود: 
خوشحالیم برخی افراد جانبدارانه عمل نکرده و برخی مسائل 
را عنوان می کنند. برخی افراد که شاید فقط یک سال سابقه 
مدیریت در فوتبال را دارند، 10 سال است نقد می کنند. 
صحبت خود را کوتاه می کنم. بزرگی می گفت بعد از 20 سال 
کار کردن، بابت کاری که نکردیم، ناراحت می شویم نه بابت 
کاری که کردیم. برخی باید خود را از ساحل آرامش رها کرده 
و دنبال کار اجرایی باشند. اگر پیشنهاد دارند بدهند و حتی با 
کار خوب خود، عرصه را بر ما تنگ کنند وی درمورد اینکه با 
توجه به احتمال تعطیلی یک ماهه لیگ برتر در زمان برگزاری 
جام ملت های آسیا آیا این مسابقات به موقع تمام خواهد 
شد، گفت: تمام تلاش و برنامه ریزی من این است که لیگ 
با رویکرد و وضعیت استاندارد در زمان مقرر به اتمام برسد. 
وظیفه ما همین است اما فراموش نکنید همیشه سیاست و 
خط قرمز سازمان لیگ، تیم های ملی بودند. برای برگزاری 
لیگ باید شرایط این تیم ها و نمایندگان آسیایی را در نظر 
گرفت. هیچ فرقی هم بین پرسپولیس سپاهان، نساجی یا 
مثلا در گذشته پدیده برای ما نبوده است. مسئول کمیته 
مسابقات سازمان لیگ در پاسخ به این سوال که آیا در نیم 
فصل تعطیلی نخواهیم داشت، عنوان کرد: تا هر جایی که 
بتوانیم طبق یک رویه مناسب و درست، سعی می کنیم 
بازی های معوقه را برگزار کنیم. مثل سال گذشته که قبل از 
جام جهانی بازی معوقه نداشتیم. مسلم است نیم فصل تا جام 
ملت ها تمام نمی شود. نمی خواستیم نیم فصل را قبل از جام 
ملت ها تمام کنیم اما نشد. بلافاصله پس از این رقابت ها لیگ را 
ادامه می دهیم. تعطیلی جام ملت ها را نیز به عنوان استراحت 
تیم ها در نظر می گیریم. پس از برگزاری -3 2 هفته نیم فصل 

اول بلافاصله نیز نیم فصل دوم را شروع خواهیم کرد. 

بیــن المــلل 
 * کاپیتان تیم ملی آرژانتین اعلام کرد که از حضورش در 
جام جهانی بعدی که سال 202۶ به میزبانی آمریکا، مکزیک 
و کانادا برگزار می شود، مطمئن نیست. به گزارش بی ساکر، 
لیونل مسی در گفت وگویی که در یوتیوب پخش شد به میگل 
گارادوس، خبرنگار آرژانتینی، گفت: نمی دانم به جام جهانی 
بعدی که سال 202۶ برگزار می شود، خواهم رسید یا نه. من 
هنوز به آن فکر نمی کنم چون خیلی دور است. مسی گفت 
در حال حاضر تمرکزش روی مسابقات کوپاآمه ریکا 2024 
به میزبانی آمریکاست. او گفت: بعد از کوپا خواهیم دید چه 
خواهد شد. همه چیز بستگی به احساسم دارد. هنوز سه سال 
تا جام جهانی بعدی باقی مانده است. مسی دسامبر گذشته در 
فینال جام جهانی قطر، آرژانتین را به پیروزی مقابل فرانسه 
رساند. برنده هفت توپ طلا پیش از اینکه به فلوریدا برود تا 
برای اینترمیامی در لیگ برتر فوتبال آمریکا بازی کند، بارها 
اعلام کرده بود که در پی اس جی ناراضی است. مسی درباره 
سال های حضورش در پاریس گفت: روی هم رفته شرایط آن 
چیزی نبود که انتظار داشتم، اما همیشه گفته ام که هر چیز به 
دلایلی اتفاق می افتد. لیونل مسی در دیدار اخیر اینترمیامی 
برابر تورنتو مصدوم شد و نتوانست به بازی ادامه دهد. او در 
این بازی در ترکیب اصلی تیمش به میدان رفت اما در دقیقه 
37 مصدوم شد و نتوانست به بازی ادامه دهد. البته شاگردان 
خراردو مارتینو با آنکه دو بازیکن کلیدی و سرشناس خود را 
از دست دادند توانستند چهار گل به ثمر برسانند و پیروز این 

بازی حساس شوند. 
 

موسوی: فقط به دنبال کسب مدال  
طلا هستیم

تسنیم: محمد موسوی پس از پایان دیدار 
والیبال ایران و تایلند گفت: این بازی برای ما 
که بازی می کنیم سخت تر از بازی کردن جلوی 
بهترین تیم های این تورنمنت است و اگر با تمام 
توان بازی نکنیم ممکن است اتفاقی بیفتد و 
سورپرایزی شود. در این بازی ها تنها در برابر بحرین 
یک ست غفلت کردیم. در مقابل تیم ضعیف تر 
بازی کردن و انگیزه داشتن آنها و 10 صبح بازی 
کردن سخت است امیدوارم مرحله بعد هم موفق 
باشیم و به مدال طلا برسیم. وی در خصوص اینکه 
حریف احتمالی ایران در دور بعد قطر خواهد بود، 
گفت: الان بحرین از قطر جلو است و اگر قطر ببازد 
حذف می شود. هر تیمی بیاید باید صددرصد 
توان خود را بگذاریم فقط به طلا نیاز داریم و قبل 
از المپیک به ما اعتماد به نفس می دهد. موسوی 
در خصوص سفر طولانی به برزیل جهت حضور در 
مسابقات انتخابی جهان گفت: خیلی در جریان 
جزئیات پرواز نیستم ولی حدود 28 ساعت روی 
هوا هستیم. 15 ساعت اختلاف ساعت داریم و باید 

این مدت حرفه ای زندگی و خوب تمرین کنیم. 

خارج ازمستطیل سبز

 پشیمانی از جذب مورینیو 
 و کونته

کرد  عنوان  تاتنهام  لندنی  باشگاه  رئیس 
استخدام ژوزه مورینیو و آنتونیو کونته اشتباه 
بوده و این تیم با حضور آنژه پوستج اوغلو باید 
به ریشه هایش بازگردد. دانیل لوی بارها مورد 
انتقاد قرار گرفته و برخی از هواداران تاتنهام 
رئیس ۶1 ساله شان را به خاطر ناکامی در راه 
قهرمانی از سال 2008 سرزنش می کنند. لوی 
گفت: می خواهم تیمم به اندازه بقیه تیم ها قهرمان 
شود. ناامیدی از قهرمان نشدن روی من تاثیر 
داشت و به همین خاطر تصمیم گرفتیم نام های 
بزرگی را برای هدایت تاتنهام انتخاب کنیم. 
نام هایی مثل مورینیو و کونته که جذبشان اشتباه 
بود. مائوریتسیو پوچتینو سال 201۹، تنها پنج 
ماه پس از اینکه تاتنهام را به فینال لیگ قهرمانان 

رساند، از سمتش اخراج شد. 

خبـــــر

 ضعف تکنیکی آزادکاران ایران 

 با توجه به حضور کشتی گیرانی از بلاروس و روس پیش 
از مسابقات جهانی پیش بینی می شد کشتی گیران آزاد کار 
سختی پیش رو داشته باشند. البته فکر می کنم روس ها 
به دلیل اینکه چند سال از مسابقات دور بودند در شرایط 
ایده آل نبودند اما با کشتی گیران نامداری در این مسابقات 
حضور پیدا کردند و نتایج خوبی کسب کردند. با توجه به 
اینکه سال منتهی به المپیک است، پیش بینی می شد همه 
کشتی گیران با تمام توان به میدان بیایند و به دنبال کسب 
سهمیه باشند. در این مسابقات کشتی گیران ایرانی بیشتر 
ضعف تاکتیکی داشتند و به خوبی برنامه های کادرفنی را 
روی تشک اجرا نمی کرد. حالا نمی دانم دلیل این موضوع 
چه بوده است. خطای کشتی گیران در این مسابقه زیاد بود 
و متأسفانه منجر به باخت کشتی گیران شد و نتیجه خوبی 
کسب نکردیم. نتایجی که تیم ملی کشتی آزاد در مسابقات 
جهانی به دست آورد خوب نبود و کسی نمی تواند منکر آن 
شود، اما ذخیره کشتی ایران از نظر نیروی انسانی خوب است 
و باید این موضوع را قبول کنیم. همین امسال نوجوانان 
و جوانان قهرمان جهان شدند و این نتیجه نشان می دهد 
پتانسیل کشتی برای سال های آینده قابل قبول است. اما 
در رده بزرگسالان انتظارات از آنها بیشتر است. البته طبیعی 
است که این انتظارات به قهرمانان کشتی فشار می آورد. من 
در این مسابقات بیشترین ضعف کشتی گیران تاکتیکی بود و 
از نظر بدنی آن ها کم نمی آوردند. همان طور که دیدیم رحمان 
عموزاد تا آخرین ثانیه می توانست بجنگد، یعنی اگر 45 ثانیه 
عقب نشینی نمی کرد می توانست ادامه دهد و حریفش هم 
ریکاوری نمی کرد که امتیاز بگیرد. یا مجتبی گلیج حریفش 
را از پا انداخت ولی اشتباه یک لحظه ای او باعث شد فشار کم 
کمتر شود و نتیجه را باخت. تنها کشتی گیری که فکر می کنم 
از نظر بدنی کم آورد آذرپیرا بود که او هم جلوی حریف 
آمریکایی اش فشار زیاد به خودش آورد و بدنش تحلیل رفت. 
به نظرم نوع روش مبارزه ای که برای کشتی گیران طراحی 

کرده بودند می توانست بهتر باشد. 

 بهروز سلطانی پیشکسوت پرسپولیس و 
کارشناس فوتبال در خصوص حاشیه های 
دیدار پرسپولیس و النصر در هفته اول لیگ 

قهرمانان آسیا صحبت کرد. 
 در مورد انتقاداتی که در فضای 
مجازی به استقبال از تیم النصر و نتیجه 

به دست آمده چه نظری دارید؟
 در کشوری هستیم که قدمت فرهنگی 
بسیار بالایی دارد و قطعاً این قدمت از 
تیم های عربی بیشتر است. در این شکی 
نیست که کریستیانو رونالدو یک انسان کامل 
در همه زمینه ها از سیاست گرفته تا تجارت، 
ورزش و اجتماع است و به موفقیت های 
نحوه  من  بدون شک  و  رسیده  بزرگی 
استقبال، تشریفات و دیگر مواردی را که 
در مورد رونالدو و تیم النصر رخ داد تأیید 
نمی کنم. وقتی رونالدو کودک خردسالی 
را پذیرا می شود و خود را مقابل او کوچک 
می کند. همین طور چنین کاری را مقابل 
دختر معلولی که نقاشی اش را کشیده انجام 
می دهد پس شخصیت بزرگ خود را نشان 
می دهد. کاری به سیاست باشگاه پرسپولیس 
فرش  متععدد  بدهی های  وجود  با  که 
گرانقیمت به رونالدو و سادیو مانه می دهد 
ندارم ولی این باشگاه خواسته تا سنت حسنه 
مهمان نوازی ایرانی ها را نشان دهد. هرچند 
می شد هدیه دیگری مثل صنایع دستی 
بدهد. خاطرم است زمانی که با تیم به لیبی 
رفته بودیم سرهنگ قذافی که آن زمان بر این 
کشور سیل زده حکومت می کرد آثار باستانی 
ایران نظیر سنگ های تخت جمشید را در 
اختیار داشت. پس می شد باشگاه به شکلی 

عمل کند که واکنش ها مثبت تر باشد. 
 پرسپولیس در این دیدار تن به 

شکست داد!
یحیی گل محمدی از لحاظ فنی تمرکز 
لازم را برای بازی با النصر نداشت. مسعود 
ریگی بازیکن دونده و انرژیکی است ولی برای 
بازی مقابل النصر مناسب نبود و می شد از 
سروش رفیعی استفاده کرد. روحیه امتیاز 
گرفتن از النصر به وسیله سرمربی تیم 
پرسپولیس به بازیکنان منتقل نشده بود 
و فقط خواستند بازی برگزار شود. برنامه 
کافی نداشتیم و بازیکنان آمادگی ذهنی 
لازم را نداشتند. پرسپولیس تیمی است که 
دو مرتبه به فینال لیگ قهرمانان آسیا رسیده 
و حریفان روی این تیم حساب ویژه ای باز 
می کنند. باید خودمان را باور داشته باشیم و 
حریفان را غافلگیر کنیم. الدحیل قطر چکیده 
تیم های عربی است و استقلال تاجیکستان 
هم تیمی آماده نشان داده، راه سختی مقابل 
پرسپولیس است ولی این تیم حالا که تلنگر 
را از النصر خورد باید به خود بیاید و قدرتش 

را به رقبای آسیایی نشان دهد. 

مراد محمدی 
 کارشناس کشتی آزاد 

سلطانی: 
باشگاه پرسپولیس 

می تواند مثبت عمل 
کند 

 علی عدنان بازیکن سابق 
باشگاه های اودینزه و آتلانتا 
ایتالیا که پس از دیدار با تراکتور 
به اردوی تیم ملی عراق ملحق 
شده و با این تیم قهرمان جام 
پادشاهی تایلند شده بود، 
مهره دفاعی کارآمد تیم مس 
رفسنجان مقابل تراکتور بود. 

رضا جعفری مهاجم تیم فوتبال 
ملوان بندرانزلی نشان داده 
انگیزه های زیادی برای گلزنی 
در فصل جاری دارد. وی امسال 
با پیراهن ملوان به پست 
تخصصی خود یعنی خط حمله 
برگشته و تا به اینجای کار هم 
جواب اعتماد تارتار را داده است. 

هواداران تیم لژیا ورشو، یک 
بنر باشکوه و رعب انگیز را در 
میزبانی از تیم استون ویلا به 
ورزشگاه بردند. آنها تصویر 
یک گوریل غول پیکر با چشمان 
قرمز ترسناک را به استادیوم 
و پشت دروازه بردند و زیر آن 
نوشتند: به جنگل خوش آمدید. 

ت
شــ

س نو
عک

         بنر    مدافع  مهاجم 
 

علی اصغر مدیر روستا بازیکن پیشین تیم ملی فوتبال ایران می گوید یکی از مشکلات فوتبال ما اهمیت قائل نشدن به تیم های پایه است.  علی اصغر مدیر روستا در گفت و گو با ایسنا، در ارزیابی از 
عملکرد امیر قلعه نویی در طی چند ماه اخیر اظهار کرد: در ارتباط با نحوه بازی تیم ملی نسبت به قبل که کی روش در راس تیم ملی بود تغییرات داشتیم یعنی نحوه بازی بازیکنان و تاکتیک تیم تغییر 
کرده، اما چون حمله کردن و مالکیت توپ را ملاک قرار داده ایم بعضی وقت ها تیم از دفاع کردن باز می ماند و توجه به این قسمت کمتر می شود. البته در ادامه مسیر کادر فنی این مشکل را برطرف 
خواهد کرد که همزمان با تغییر تاکتیک و کار هجومی دقت لازم را در خط دفاع نیز داشته باشیم تا بازیکنان آسیب نبینند. مدیر روستا ادامه داد: یکی از مشکلات فوتبال ما اهمیت قائل نشدن به تیم های 
پایه است که نه در باشگاه ها اهمیت داده می شود و نه در سطح ملی. باید به این فکر باشیم که از فوتبال آسیا عقب نمانیم. تیم های رقیب ایران در حال پیشرفت هستند اما ما روز به روز درجا می زنیم. 
به همین دلیل باید نگرش خود را نسبت به فوتبال تغییر دهیم. فوتبالی که از لیگ می بینیم نمی تواند کمک زیادی به تیم ملی کند. باید در خصوص مربیان، باشگاه ها و حتی زیرساخت های تیم های 
پایه نگرش جدید داشته باشیم. با فرمانی که جلو می رویم همین طور در فوتبال درجا می زنیم. وی در پاسخ به این پرسش که آیا به نظر شما در ناکامی تیم ملی امید سرمربی تیم مقصر است یا خیر؟ 
افزود: ساختار فوتبال ما از جمله فدراسیون، مربیان و بازیکنان هر کدام به نوعی مقصر هستند اگر بخواهیم فوتبال روز دنیا را با فوتبال خودمان مقایسه کنیم می بینیم تفاوت زیادی بین فوتبال ما با 
دنیا وجود دارد این تفاوت روز به روز در حال افزایش است. در لیگ باید از وجود مربیانی بهره بگیریم که بتوانند فوتبال را تغییر دهند 10 سال است که یکنواخت فوتبال بازی می کنیم، اگر به دنبال 

پیشرفت فوتبال هستیم باید در کار بازیکنان و مربی تغییر ایجاد شود. 

مدیرروستا: ۱۰ سال است یکنواخت فوتبال بازی می کنیم 


